
Váradiné Naszályi Márta 
polgármester részére

Tárgy: interpelláció

Tisztelt Polgármester Asszony!

“15 napon belül válaszolni fogok.” A kerület új jegyzője ezt a vállalást tette a képviselő-testület 

2023. március 30-i ülésén két képviselő ügyrendi kérdésre válaszul. Az ígért válaszok azonban 

még mindig váratnak magukra. Nade milyen kérdésekben nem volt hajlandó a kerület jegyzője a 

képviselőknek válaszolni? Egy pár idézet az ülés jegyzőkönyvéből:

“Az Mötv. szerint önkormányzati ügyekben lehet kérdést, illetőleg interpellációt benyújtani.” 

Ezzel a mondatával a jegyző, mint a törvényesség őre már a legelső felszólalásában is tényszerű 

valótlanságot állított, hiszen a törvény semmilyen módon nem nyilatkozik az interpellációk 

tartalmáról. Majd a következő mondattal tagadta meg a válaszadást, amikor rájött, hogy 

félretájékoztatta a képviselőket és törvénytelen működésre buzdította a polgármestert: “Azt, hogy 

mire alapozom a véleményemet; nem feltétlenül kell önök elé tárni, és önöknek minden 

jogszabályi hátteret ismertetni.”

“Tisztelt jegyző asszony; két kérdésem lenne az ülésvezetéssel kapcsolatban. Az egyik az ön 

megjegyzése lenne, hogy helyi közügynek mi minősül és mi nem. Az lenne a kérdésem, hogy a 

13. § (1) bekezdés 8., 8a., 9. és 13. pontja alapján kérem nyilatkozzon arról, hogy a három beadott 

interpelláció az miért nem felel meg ezeknek a helyi közügy kategóriáknak. Másik kérdésem 

pedig az lenne, hogy milyen Mötv. vagy SZMSZ rendelkezés alapján tudja a polgármester nem 

megadni a szót egy képviselőnek.” Ezt a két kérdést jómagam intéztem a jegyzőhöz, amire 

válaszként a már korábban idézett 15 napos válaszadási ígéretet kaptam.



“milyen jogszabályi hely alapján mondta az imént azt, hogy az ügyrendben szavazást kérő 

képviselő kérelmét nem bocsátja szavazásra,” Ezt a kérdést pedig Timár Gyula tette fel a 

jegyzőhöz, amire szintúgy a 15 napos válasz érkezett.

Tisztelt Polgármester Asszony! Milyen intézkedéseket tett annak érdekében, hogy a jegyző a 

jogszabályok pontos és teljes körű ismertetésével segítse és ne félrevezesse a képviselő-testületet? 

Tervez-e szankciókat alkalmazni a jegyző ellen a határidő túllépés miatt, ha igen mikor és miket?

Várom válaszát!

Tisztelettel,

Gulyás Gergely Kristóf


